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1 Theodor synges

Salen stemte i.

2 Valg av ordstyrer, referent og tellekorps

Ordstyrer: Aslak Hollund
Referent: Magnus Wølneberg
Observatører: Martine Lysebo, Nina Salvesen, Knut V̊agnes Eriksen.

3 Godkjenning av innkallelse

Godkjent.

4 Godkjenning av Nablas forretningsorden

Godkjent.

5 Godkjenning av dagsorden

Styret la frem et nytt punkt, punkt 9, fastsettelse av bufferstørrelser.
Godkjent.

6 Innmelding av eventueltsaker

Gorm Finne Engelsen fremmet en eventueltsak.

7 Presentasjon av Nablas årsberetning 2019-2020

Nablas årsberetning ble sendt ut sammen med innkallelse til SKE. Silje Marie
Anfindsen oppsumerte de viktigste punktene.

8 Presentasjon av Nablas regnskap og budsjett
2019-2020

Økonomiansvarlig i Nabla, Frederick Nilsen, gikk gjennom regnskapet og bud-
sjettet for Nablas hovedkonto, samt regnskap og budsjett for Educom, ProKom,
MathsJam, auksjonskveld, Fadderkom, Nabladet, HR-forum, Fondet, Regule-
ringskonto og Nablashop. Det ble presentert to ulike budsjett ett med konti-
gentøkning og ett uten kontigentøkning.
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Øvrige regnskap og budjsett ble presentert av Inga Konow for Arrangement-
komiteen, Sindre Stenen Blakseth for The Gravitones, Liv Brevik og Ida Mari
Tran̊as Hansen for Kjellerstyret og Paul Monceyron Røren for Nablas Ølbrygge-
laug.

9 Fastsettelse av bufferstørrelser

Gjennomgang av møteskikk ved ordstyrer. Frederick Nilsen presenterte størrelsen
p̊a bufferkontoene.

Salen godkjente ved akklamasjon.

10 Fastsettelse av kontingent 2020

Styret fremmet forslag om å øke medlemskontingenten fra 400 til 420. Dette for
å følge inflasjonen og ta hensyn til økte priser ved leie av Samfundet, økt bruk
av kaffe o.l p̊a kontoret og at Nabla ikke kan være avhenige av at BN har økende
overskudd.

Medlemskontingent p̊a 420 kr godkjent ved akklamasjon.

11 Godkjenning av Nablas regnskap 2019, og
budsjett for 2020

Budsjett og regnskap godkjent ved akklamasjon.

12 Presentasjon av fondets størrelse og godkjen-
te søknader for året

Fondsstyret ved Frederick Nilsen presenterte fondets størrelser og søknader som
ble innviglet i 2019-2020.

13 Fastsettelse av fordelingen av BN-penger

Bedriftakontakten Nabla ved Jenny Lunde presenterte fordelingen av overskudds-
pengene til Bedriftskontakten Nabla.

14 Valg av revisor

Styret fremmet ønske om en ekstern revisor og foreslo SiT som ekstern revisor.
SiT valgt som revisor ved akklamasjon.
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15 Saker

Det ble gjennomført en teststemming og avholdt en kort pause.

15.1 Opptaket v/Jonas Bueie og Styret

Jonas Bueie og Styret ønsket at SKE tok stilling til og vurderte Nablas opp-
tak. Salen ble spurt om hvordan form opptaket bør ha og hvordan det bør
gjennomføres i 2020. Salen gjennomførte en debatt rundt dette. Det ble gjen-
nomført en prøvevotering om opptaket skulle være mer eller mindre tilgrising.
Det var omtrent likt p̊a om det skulle være mindre eller holdes p̊a samme niv̊a
som tidligere år. Det ble ogs̊a gjennomført en prøvevotering p̊a om opptaket skal
være mer eller mindre utfordrende. Det var tydelig flertall for at opptaket skulle
være mer utfordrende. Det ble lagt vekt p̊a at dette skulle være utfordrende i
form av løsing av krevende oppgaver.

16 Forskriftsforslag

16.1 Opptaket v/Jonas Bueie Vedtatt

Forslaget innebar en konkretisering av §3.4.2.
Vedtatt med 68 % for forskriftsendring.

16.2 Innføring av fem̊arsmedalje v/Styret Vedtatt

Forslaget innebar å legge til fem̊arsdalje i §7.3.7.
Vedtatt ved akklamasjon.

16.3 Søknader til fondet v/Fondstyret Vedtatt

Forslaget innebar en tydeliggjøring av § 2.2.3, for å motta begrunnelse til valgt
søknadssum.

Vedtatt ved akklamasjon

16.4 Synonymer v/August Sørlie Mathisen Vedtatt

Forslaget innebar å erstatte medlemmer med komponenter og generalforsamling
til Det stor kanoniske ensemble i ulike forskrifter.

Vedtatt ved akklamasjon.

16.5 Utleie v/Sindre Stenen Blakseth Vedtatt

Forslaget innebar å rette opp i uklarheter i § 5.5.1 om uteleie av Nablas eiendeler.
Vedtatt ved akklamasjon.
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17 Lovendringsforslag

17.1 Synonymer v/August Sørlie Mathisen Vedtatt

Forslaget innebar å erstatte medlemmer med komponenter og generalforsamling
til Det store kanoniske ensemble for alle paragrafer der dette er nevnt i lovene.

Vedtatt med 99 % for lovendring.

17.2 Immatrikuleringshøytidelighet v/Styret Vedtatt

Forslaget innebar en endring av § 8, da komponenter kun tildeles Nablas merke
under immatrikuleringshøytiden, diplom tildeles til de som frivillig gjennomfører
Nablas opptak.

Vedtatt med 90 % for lovendring.

17.3 Oppta og utnevne v/August Sørlie Mathisen Vedtatt

Forslaget innebar endringer i § 3c) og § 12 for å gi bedre ordlyd.
Vedtatt med 98 % for lovendring.

17.4 Æreskomponent v/August Sørlie Mathisen og Styret
Vedtatt

Forslaget gikk ut p̊a å endre § 3c) for å skille æreskomponenter og lage en
ny tittel, ortogonalkomponent, for å kunne hedre personer uten medlemskap i
Nabla.

Vedtatt med 93 % for lovendring

17.5 Inntekter fra BN v/ Sindre Stenen Blakseth Vedtatt

Forslaget innebar å fjerne en overflødig setning i § 9.
Vedtatt med 99 % for lovendring.

17.6 Fordeling av BNs overskudd v/ Sindre Stenen Blak-
seth Ikke vedtatt

Forslaget innebar å endre den siste setningen i § 9 som gir styret makt til å
avgjøre uenigheter. Det ble reist et forslag om å endre lovendringsforslaget til
å fjerne denne setningen helt. Ordstyrer informerte om at det er mulig å endre
lovendringsforslag hvis det blir vedtatt av salen.

Gjennomførte en votering og det ble vedtatt at det er mulig med endring av
lovendringsforslag.

Forslaget falt til fordel for 17.7.
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17.7 Fordeling av BNs overskudd med endring v/ Martine
Lysebo Vedtatt

Forslaget innebar å fjerne siste setning i § 9.
Vedtatt med 91 % for lovendring.

17.8 Overskrift § 9 v/ Sindre Stenen Blakseth Vedtatt

Forslaget innebar å endre fra inntekt til overskudd i overskriften i § 9.
Vedtatt med 98 % for lovendring.

17.9 Oppløsning v/ Sindre Stenen Blakseth Ikke vedtatt

Forslaget innebar en tydeliggjøring i § 10.
Ikke vedtatt med 80 % mot lovendringen.

17.10 Redaksjonell fullmakt v/ Sindre Stenen Blakseth
Ikke vedtatt

Forslaget innebar p̊a å presisere lover og forskrifter i § 7.
Ikke vedtatt med 44 % mot lovendringen.

17.11 Presentasjon av redaksjonelle endringer v/ Sindre
Stenen Blakseth Vedtatt

Forslaget gikk ut p̊a å legge til i § 7 at styret skal sende ut alle gjennomførte
redaksjonelle endringer i forkan av Det store kanoniske ensemble.

Vedtatt med 93 % for lovendringen.

18 Sang av Nablasangen

Salen stemte i.

19 Pause

20 Valg av nytt styre

Forh̊andsmeldte kandidater:

• Leder: Frederick Nilsen og Johan Sæbø.

• Nestleder: Kristian Willassen, Johannes Padel og Petter Røe Sundhaug.

• Sekretær/Faddersjef: Petter Giørtz og Jesper Lind-Olsen

• Økonomiansvarlig: Evy Gjedrem og Sindre S. Olderkjær.
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• Bedriftskontaktens leder: Amund Skretting Bergset.

• Arrangementsjef: Emma Sørset og Susanne Lie Dekko.

• Kjellersjef: Edvard Schwabe Jortveit og Markus Stokkenes.

• Ambassadør: Bera Anneli Dahl-Lahtinen.

• WebKom-sjef: Amund Eggen Svandal og Amund Soland.

• Redaktør: Hedvig Venbakken.

Det ble benket til følgende stillinger, men ingen valgte å opprettholde ben-
kingen.

• Nestleder: Henrik Andrews.

• Arrangementsjef: Johan Sæbø.

• Redaktør: Tommy Tran.

Personene som ble valgt til de ulike stillingene var:

• Leder: Frederick Nilsen.

• Nestleder: Johannes Padel.

• Sekretær/Faddersjef: Petter Giørtz.

• Økonomiansvarlig: Evy Gjedrem.

• Bedriftskontaktens leder: Amund Skretting Bergset.

• Arrangementsjef: Emma Sørset.

• Kjellersjef: Edvard Schwabe Jortveit.

• Ambassadør: Bera Anneli Dahl-Lahtinen.

• WebSjef: Amund Soland.

• Redaktør: Hedvig Venbakken.
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21 Valg av Nablakomponent 1, 2 og 3 til fond-
styret

Forh̊andsmeldte kandidater:

• 1: Sindre Stenen Blakseth

Kristian Willaisen og Ingvild Lyngve Ødeg̊ard ble benket, og valgte å opprett-
holde benkingen.

De tre ble valgt til fondsstyret ved akklamasjon.

22 Info fra ITV

Lise Kaulum presenterte kort hva studentr̊adet jobber med.

23 Valg av programtillitsvalgt

Forh̊andsmeldte kandidater:

• 1: Anna Bekkevoll

Sandra Andersen ble benket.
Sandra Andersen og Anna Bekkevoll ble valgt som PTV ved akklamasjon.

24 Eventuelt

24.1 Forslag til ny lov

Gorm Finne Engelsen valgte å trekke eventueltsaken.

25 Kritikk av møtet

• Ros til alle som har møtt opp og engasjert seg.

• Ros til førsteklasse for at de deltar aktivt i debattene.

• Ros til Sindre Stenen Blakseth for å stille mange gode endringsforslag.

• Ros til rask og god gjennomgang av årsberetning og forretningsorden

• Ros til Styret for å arrangere SKE.

• Ros til ordstyrer.

• Kritikk til at SKE varte lenge.
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• Ros til Styret for jobben de har gjort siste året.

• Ros til WebKom for god digital votering.

• Ros til god SKE-bingo.

• Ros til alle som stilte.

26 Møtet heves

Ordstyrer ønsket det nye styrert lykke til og leder hevet møtet.

27 Protokoll

• Reguleringskontoen til Arrangementkomiteen dekker ikke nødvendigvis
utgiftene til blant annet Åre, siden utgift og inntekt kommer i ulike år.
Arrangementkomiteen bes diskutere dette og finne en bedre løsning.

• I lys av debatten rundt opptaket, ønskes det at det blir gjennomført et
åpent møte i forkant av planleggingen av opptaket. Her skal det ogs̊a sees
p̊a et nytt navn til opptaket, forslag d̊ap eller innvielse.

• I §7.3.7 ønskes en redaksjonell endring med å fjerne komma før ”og fem̊armedalje”.

• I § 8 bes det tas videre at det er tvetydig hva en immatrikuleringshøytidelighet
er, det er ogs̊a et ønske å endre p̊a forskriften som gjelder opptaket og pre-
sisere at de f̊ar diplom for gjennomførelse.

• Styret bes gjennomg̊a hvordan forskrifter og lover omtales i lovverket.

• I lys av endringene i § 7 bes det ta til vurdering hva som skjer med redak-
sjonelle endringer som skjer etter innkallelse og før SKE.
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